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III Sesja Rady Powiatu Wrocławskiego 

 

Protokół posiedzenia w dniu 29 grudnia 2006 roku 
 
 
Przewodniczący Rady otworzył III sesję Rady Powiatu. Powitał radnych i przybyłych 
dyrektorów wydziałów Starostwa Powiatowego. 
 

Punkt  2  Przyjęcie porządku sesji. 
 

Przewodniczący zwrócił się do Rady z wnioskiem o wprowadzenie autopoprawki,      
tj. w punkcie 9 a i 9 b wprowadzenie projektów uchwał w sprawie powołania 
składów komisji rewizyjnej i komisji stałych Rady Powiatu Wrocławskiego.  
Radny Jamrozik zgłosił wniosek o zdjęcie z punktu 3 porządku sesji – przyjęcie 
protokołu II sesji i przesunięcie na następną sesję w związku z uchybieniem § 34 p. 5 
statutu, który nakłada obowiązek wyłoŜenia protokołu do wglądu na 5 dni przed 
sesją. W dniu 27 grudnia był jeszcze w brudnopisie. 
Przewodniczący wyjaśnił, Ŝe protokół był, ale naniesione zostały poprawki, które 
naleŜało wprowadzić.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o skreślenie punktu 3. 
Za skreśleniem punktu głosowało 8 radnych, przeciw 10, wstrzymało się 2 radnych. 
Wniosek upadł. 
Za wprowadzeniem punktów 9 a i 9 b głosowano jednogłośnie. 
Całość porządku sesji z poprawkami przyjęto 19 głosami przy 2 głosach 
wstrzymujących.   
  
Punkt 3  Przyjęcie protokołu II sesji Rady Powiatu Wrocławskiego 
 

Nie było głosów w dyskusji.  
Protokół przyjęto 11 głosami, przy 6 przeciwnych i 3 wstrzymujących. 
 

Punkt 4  Informacje Przewodniczącego Rady i Zarządu Powiatu Wrocławskiego 
 

Przewodniczący poinformował, Ŝe wraz z przewodniczącymi klubów spotykał się         
w celu ustalenia składów komisji, które wspólnie ustalano. Nie rozesłano projektów 
tych uchwał wraz z materiałami sesyjnymi, gdyŜ były jeszcze pewne wątpliwości, 
które naleŜało wyjaśnić. Wydrukowany projekt uchwały w sprawie powołania składu 
komisji rolnictwa i ochrony środowiska nie zawiera pełnego składu – wczoraj 
przewodniczący klubu PO przedłoŜył propozycję wpisania do składu tej komisji radnej 
Doroty Galant. Następną autopoprawką, dzisiaj wprowadzoną – w składzie komisji 
dróg i transportu – w miejsce radnego Solińskiego, naleŜy wpisać radnego Tomasza 
Mielczarka, w związku z tym nastąpi wykreślenie radnego ze składu komisji zdrowia   
i pomocy społecznej. 
W imieniu Zarządu głos zabrał Wicestarosta I. Słoma. W międzyczasie, po wysłaniu 
materiałów, wpłynął wniosek od Marszałka Województwa Dolnośląskiego                        
o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia szpitala                          
im. Gromkowskiego, przy ul. Koszarowej. Rada ma 30 dni na wydanie opinii.           
W poprzedniej kadencji, w momencie wpłynięcia takiego wniosku, powiadamiana 
była przewodnicząca komisji zdrowia, która zapoznawała się z wnioskiem, zwoływała 
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posiedzenie komisji i ewentualnie wnioskowano o zwołanie sesji, albo uznawano,            
Ŝe sprawa jest nieistotna z punktu widzenia mieszkańców Powiatu. Dyrektor PCPR  
juŜ skontaktowała się z przewodniczącą komisji i jeŜeli skład komisji będzie dziś 
podjęty, wówczas komisja zadecyduje. 
 

Punkt  5  Przyjęcie uchwały w sprawie obsadzenia mandatu   
 

Przewodniczący odczytał pismo Krajowego Biura Wyborczego w sprawie uzupełnienia 
składu Rady w związku z wygaśnięciem mandatu p. A.Fitka z okręgu wyborczego         
nr 5, lista nr 16. Kolejną osobą, która uzyskała największą ilość głosów jest p. Marek 
Janiczek. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie.  
 

Punkt  6  Przyjęcie uchwały w sprawie obsadzenia mandatu   
 

Przewodniczący odczytał pismo Krajowego Biura Wyborczego w sprawie uzupełnienia 
składu Rady w związku z wygaśnięciem mandatu p. R. Potockiego z okręgu 
wyborczego nr 1, lista nr 5. Kolejną osobą, która uzyskała największą ilość głosów 
jest p. Ewa Włodarska. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie.  
 

Wiceprzewodniczący F. Soliński odczytał rotę ślubowania i kolejno nowowybrani radni 
złoŜyli ślubowanie. 
 

Punkt 7  Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany WPI 
 

Wicestarosta wyjaśnił, Ŝe zmiana dotyczy 4 pozycji – są to pozycje, na które 
otrzymaliśmy środki z ZPORR i na 3 z tych zadań środki z budŜetu państwa. Zmiana 
polega na urealnieniu kwot, gdyŜ wpisując do budŜetu nie zawsze moŜna przewidzieć  
dokładnie, jakiej wysokości środki wpłyną do budŜetu. Dotyczy to tegorocznych 
środków. Zadania są wykonane. Jedna inwestycja jest etapowana. II etap przechodzi 
na następny rok. Tegoroczne wydatki są przekazane, ale muszą być urealnione,              
a środki na II etap zawarte będą w przyszłorocznym budŜecie.  
Radna Wilk stwierdziła, Ŝe komisja dróg i transportu jeszcze nie ukonstytuowała się, 
ale jako jej przewodnicząca dokonała szczegółowej analizy i wnioskuje o pozytywne 
przegłosowanie uchwały. 
Więcej głosów w dyskusji nie było.  
Uchwała o zmianie wpi została przyjęta jednogłośnie. 
 

Punkt 8  Przyjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu. 
 

Skarbnik Powiatu wyjaśniła, Ŝe: 
§ 1 i § 2 jest konsekwencją przyjętej uchwały (punkt 7). Po podpisaniu aneksów 
nastąpiło urealnienie kwot po stronie dochodowej i wydatkowej.  
§ 3 uchwały dokonuje zmiany Powiatowego Funduszu Zasobu Geodezyjnego                   
i Kartograficznego. Źródłem zmiany jest uzyskanie wyŜszych niŜ planowane 
dochodów. 
§ 4 dokonuje uaktualnienia planu po stronie przychodów i rozchodów PZK. Tu teŜ 
przychody są wyŜsze. 
§ 5 - § 7 są równieŜ konsekwencją przyjęcia poprzedniej uchwały (punkt 7). 
Konsekwencją tych zmian jest zmniejszenie deficytu budŜetu o łączną kwotę 
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1 332 404 zł. 
Głosów w dyskusji nie było. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Punkt 9  Przyjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego tryb i kryteria 
przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno – 
wychowawcze 
 

Dyrektor Wydziału EKS poinformowała, Ŝe organ prowadzący szkoły jest obowiązany 
corocznie ustalać dodatki, przysługujące nauczycielom. Zapisy utrzymują wysokości 
dodatków na poziomie ubiegłorocznym. Projekt uchwały został uzgodniony                   
ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli – ZNP, NSZZ Solidarność                 
i Związkiem Zawodowym Poradnictwa. 
Radna Jaroń zgłosiła wniosek o drugie czytanie obu uchwał w sprawie 
wynagrodzenia nauczycieli, gdyŜ: 
- dopiero dziś ukonstytuuje się komisja, a szanując prawa do opiniowania projektów 
uchwał nie byłoby zasadne pominąć jej opinię, 
- nie znamy placówek, nie wiemy ilu nauczycieli jest zatrudnionych, jakie mają 
kwalifikacje, jakie są przeciętne płace, jakie są stawki, jakie będą finansowe skutki 
zmian, 
- chcielibyśmy równieŜ poznać stawki płac pracowników administracyjnych, 
- brak jest porównania z rokiem ubiegłym, 
- nie ma jeszcze zatwierdzonego budŜetu, nie znamy poziomu subwencji, części 
zasilającej budŜet, 
- dodatkiem motywacyjnym naleŜy zadbać o młodych nauczycieli. 
Przewodniczący stwierdził, Ŝe padł wniosek o niepodejmowanie uchwały. Zwrócił się 
do Dyr. Wydziału EKS wyjaśnienie skutków niepodjęcia uchwały w dniu dzisiejszym. 
Dyrektor U. Przybyłek stwierdziła, Ŝe przygotowując się do uzgodnień ze związkami 
zawodowymi zostały przygotowane materiały związane bezpośrednio z płacami 
nauczycieli. Trzeba było sprawdzić, Czy nauczyciele na poszczególnych stopniach 
awansu uzyskują zagwarantowane w karcie nauczyciela poziomy wynagrodzeń. I tak 
nauczyciel staŜysta minimalnie musi mieć zagwarantowane 85 % kwoty bazowej, 
przy poszczególnych stopniach: nauczyciel kontraktowy 125 %, mianowany 175 %, 
dyplomowany 225 % kwoty bazowej. Zebrane zostały informacje i wynagrodzenia   
są zgodne. Bez takich danych nie moŜna byłoby przystąpić do rozmów ze związkami. 
W sprawie wzrostu wynagrodzeń zgodnego z rozporządzeniem – określono                  
w budŜecie wzrost o 3 %. Uchwała moŜe być podjęta później, przepisy z ubiegłego 
roku moŜna stosować nie dłuŜej niŜ 2 miesiące po rozpoczęciu roku budŜetowego. 
Trzeba mieć na uwadze fakt, Ŝe regulamin będzie obowiązywać dopiero                      
po 2 tygodniach od ogłoszenia w dzienniku urzędowym. 
Radny Jamrozik wnioskował , by zgodnie z § 23 p. 2 statutu przesłać projekt                 
do komisji i nie podejmować uchwały w dniu dzisiejszym. 
Przewodniczący stwierdził, Ŝe ten wniosek niczym się nie róŜni od wniosku radnej 
Jaroń, zatem przystąpił do przegłosowania wniosku zgłoszonego przez radną. 
Wniosek poparło 13 radnych, 7 radnych wstrzymało się od głosu. 
Przewodniczący ogłosił przerwę, na czas konsultacji w sprawie ustalenia podziału 
obowiązków w komisji rewizyjnej.   
 

 



 4 

Punkt 9 a  Przyjęcie uchwały w sprawie składu Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
 

Przewodniczący poinformował o składzie komisji: 
radna Barbara Kosterska – sekretarz Komisji,  
radny Piotr Chmurzyński – z-ca przewodniczącego, 
członkowie – radni Lilla Jaroń i Marek Janiczek. 
Przedstawiony skład komisji Rada przyjęła jednogłośnie. 
 

Punkt 9 a  Przyjęcie uchwały w sprawie składów komisji stałych Rady Powiatu 
 

Przewodniczący poinformował o składzie: 
Komisji Dróg i Transportu 
Andrzej Jamrozik 
Stefan Krzywosz, 
Tomasz Mielczarek 
Wiesław Zając 

Skład komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 

Przewodniczący poinformował o składzie: 
Komisji Bezpieczeństwa Obywateli 
Waldemar Szczykutowicz 
Andrzej Wąsik 
Ewa Włodarska 

Skład komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 

Przewodniczący poinformował o składzie: 
Komisji Promocji, Rozwoju i Współpracy Zagranicznej 
Dorota Galant 
Ireneusz Słoma 
Franciszek Soliński 
Mariusz Sołtysik   

Skład komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 

Przewodniczący poinformował o składzie: 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Dorota Galant 
Andrzej Jamrozik 
Stefan Krzywosz, 
Zuzanna Smereka 

Skład komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 

Przewodniczący poinformował o składzie: 
Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 
Marek Janiczek 
 Mariusz Konopka 
Skład komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 

Przewodniczący poinformował o składzie: 
Komisji BudŜetu i Finansów 
Tomasz Nowosiadły  
Zbigniew Sieja  
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Maria Wilk 
Ewa Włodarska 

Skład komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący poinformował o składzie: 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Piotr Chmurzyński 
Lidia Reps 
Ireneusz Słoma 
Zuzanna Smereka  

Skład komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 

Punkt 10 Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, za 
wysługę lat, mieszkaniowego oraz szczegółowy sposób obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw dla nauczycieli 

 

Wcześniej (w punkcie 9) zgłoszony wniosek o przełoŜenie na następną sesję debaty, 
a wcześniej skierowanie do komisji obu uchwał Przewodniczący poddał                       
pod głosowanie. 
Za wnioskiem głosowało 13 radnych, wstrzymało się od głosu 8 radnych. 
 

Punkt 11  Interpelacje i zapytania 
  

Nie podjęto dyskusji.  
 

Punkt 12 Wnioski i oświadczenia 
  

Nie podjęto dyskusji.  
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął III sesję Rady 
Powiatu Wrocławskiego. 


